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Te NCEE EE ivesnt NESE, NE. (ERE) MERI ois. 1 EEE
(BE) EES @minvws.ni]; IESECEN. (ERED) @minvws.nl]
From: 5.1.2¢ Nsiz}
Sent: Mon 2/1/2021 3:12:32 PM

Subject: RE: Rapportage vaccinatiegezant Bonaire

Received: Mon 2/1/2021 3:12:33 PM

5.1.2

Terugkoppeling van de gezant is zeer positief. Op alle eilanden is er veel voortgang. maar de laatste puntjes moeten nog op

de 1 gezet worden. Maar

0 positief en schat in dat het alle eilanden gaat lukken. In de concept kamerbrief staat het

bewust nog voorzichtig geformuleerd: “Als aan de door de vaccinatiegezant en het RIVM gecommuniceerde
randvoorwaarden wordt voldaan, zal vanaf 15 februari 2021 gestrart worden met de vaccinatieprogramma’s op de eilanden.”

Tk vind dit een zorgvuldige beschrijving van het proces, mocht je toch nog de zaak scherper willen neerzetten dan kunnen

we de volgende zin toevoegen: “De gezant heeft het voornemen om deze week een go of no-go per eiland te geven”.

BE:zijn team 1s zich zeer bewust van de schaarse situatie en de RIVM-ers in zijn team stemmen de feitelijke distributie

daarom zo precies mogelijk af met hun collega’s. De eilanden zijn zich er goed bewust van dat delannen goed moeten zijn.

Hopelijk is het hiermee duidelijker.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberrycom)

van: [ENED [E. EEE @minvws nl
Datum: maandag 01 feb. 2021 3:48 PM

Aa: BEN 08(EE) EEEEDM0 minvws nl>
Onderwerp: RE: Rapportage vaccinatiegezant Bonaire

BEN probeer jouw boodschap te begrijpen, welke tekst is nu oke? Ik hecht er aan dat we opnemen in hoeverre de gezant

voor de verschillende eilanden zijn groen licht heeft gegeven.

Alles staat klaar en kan zo naar buiten, maar alleen met groen licht van de gezant, dat was in mijn beleving de afspraak. We kunnen

ons niet veroorloven dat hierover gedoe ontstaat, de vaccins zijn een zeer schaars goed.

Kun je me helpen door aan te geven wat je bedoelt met je mail?

Groet,

5.1.2¢

ver: [ESE IE. (EKER) EEE isi

Verzonden: maandag 1 februari 2021 15:44

@minvws.nl>; EEE BB Size
A. EB )

@minvws.nl>; BEE 28 1.2 @minvws.nl>; E
EEE4

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Rapportage vaccinatiegezant Bonaire

Zojuist besproken in wekelijkse overleg van ZJCN, RIVM en Covid-directie over vaccinaties op de eilanden. We

kwamen tot de conclusie. samen met dat de tekst zo ok is.

Gr,
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Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: [EEEDH BR. GERD)MEREDMN@ mins i>
Datum: maandag 01 feb. 2021 1:53 PM

wrBED) AEN @minvws.nl>, JERE
5

LE. (EAE) -EEAE @minvws.nl>, E
aminvws.nl>

Onderwerp: RE: Rapportage vaccinatiegezant Bonaire

Hoi

We dachten dat het handig was om nog iets duidelijker aan te geven (zoals in de vorige brief) dat het akkoord nodig is. Er staat een

zin in, maar die kan nog wat duidelijker.

Strekking wijzigt zeker niet.

Laten we even samen kijken naar voorstel van onze zijde. Is dat ok?

15 febr staat idd gewoon

Gr EEF

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Spo

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

@ 0s (secretariaat:
*

oc[IEEE
minvws.nl |

Verzonden: maandag 1 februari 2021 12:59

BE SOR= zo |

@minvws.nl>; EE, |. (BEL) <ERFLE@ minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Rapportage vaccinatiegezant Bonaire

Ha collega’s,

Ik heb gisterenavond de tekst van [EE gekregen, die geef ik vanavond mee aan de stas. Wel fijn als ik dan de lzatste versie

heb!

Groet,

5.1.2e

van: [EN BE. (BEN) EEC minvws.nl>
Verzonden: maandag 1 februari 2021 12:55

Onderwerp: RE: Rapportage vaccinatiegezant Bonaire
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De tekst zoals we die bij EF hebben aangeleverd is goed. We hebben er nog steeds vertrouwen dat 15 februari gaat
lukken.

Ik begrijp je laatste opmerking niet. Het 1s toch zo dat we eerst ambtelijk overeenstemming moeten bereiken over een

tekst en dan pas die voorleggen aan de bewindslieden?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: IENECNHE (IED
Datum: maandag 01 feb. 2021 12:48 PM

, . (EAL) 1.

, BE: GREE
ni] A. (@minvws.nl>, B E (5.122 )

@minvws.nl>.
i

: ) BENE @minvws.ol>

Hoi

Ok maar dan kunnen we nog niet dat voluit in de brief zetten.

IEEE}vil je dan nog een zinnetje voor de brief toevoegen en afstemmen met

Jullie stemmen dan af met|JEEECI
Ik begreep dat eerdere tekst niet naar hem was gegaan via jullie dus dat heeft EREI ste ren nog gedaan. Hij is dus als

goed is nu op hoogte van brieftekst

0

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

@ 06 (secretariaat:
~

os EE
Bd minvws.nl |

Verzonden: maandag 1 februari 2021 12:34

Aan: PAE 1. @minvws.nl>; Blokhuis, P. (Paul) <BECHFTEE@ minvws.n|>;
A. EN

I

OR MEE ninvws.n >; AEC ivm.n!' 4

Onderwerp: RE: Rapportage vaccinatiegezant Bonaire

no/EIEY
Zojust evenmetgesproken. Ze zijn weer terug in NL. Van zowel Sint Maarten als Curacao zijn al weer nieuwe
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aangepaste versies van hun plannen gekomen nav de eerdere opmerkingen van de gezant. Ook zijn er tussendoor

overleggen geweest. Er wordt mu naar gekeken door de collega’s van het RIVM. Eerste signalen van de gezant zijn

positief. De punten worden goed opgepakt en hij heeft vertrouwen dat het op tijd in orde is.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: [ENENE (REED)“MEREiv i>Datum: maandag 01 feb. 2021 12:27 PM

(@minvws.nl>, Blokhuis, P.

pe PA
@minvws.nl>, . IEE

5120 MINVWS.JE ominvws.nl>, (@rivm.nl' rivm.nl>,BE

@minvws.nl>, [ERE

Onderwerp: RE: Rapportage Were Smtr Bonaire

Dank! Kan je al iets vertellen over de extra rapporten curacao en st maarten dit ivm de brief die morgen uitgaat naar de tweede

kamer?

Sc

2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

@ os | (secretariaat: "oc [ERIE |

X= minvws.nl |

Verzonden: maandag 1 februari 2021 12:15

Aan: Blokhuis, P. (Paul) < @minvws.nl>; [| 5.120 |1.2e minvws.nl>;
1.

i

Jl>;
5

i

< minvws.EE - @rivm.nl'

@minvws.nl>

@minbzk.nl>;

verzekeringskantoor.nl>;

a minvws.nl>; [EES
:

A. A. Dminvws.nl>

Onderwerp: Rapportage vaccinatiegezant Bonaire

Bestel gen collega’s,

Bijgesloten de rapportage van de vaccinatiegezant over Boniare.
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De gezant geeft aan voldoende vertrouwen te hebben dat Bonaire op tijd voldoet aan de randvoorwaarden voor het

vaccinatieprogramma. Net als bij de andere eilanden is er nog wel een aantal actiepunten opgesteld. De voortgang van de

actiepuntenlijst zal de komende weken met de betrokkenen worden doorgenomen.

Het afgelopen weekend is de vaccinatiegezant en RIVM delegatie teruggereisd naar Nederland. Alle eilanden zijn aangedaan.
Momenteel wordt er aanvullend op eilanden ook nog een veiligheidsschouw door de BVA-er van het RIVM gedaan. Het is nu zaak

dat de eilanden de komende week de puntjes op zetten zodat de vaccins medio februari naar de eilanden kunnen. Later in de

week zal ik terug komen op de nog te zetten stappen om daar te komen.

Groet,


